
KF-protokoll nr 7  2013-06-10  Bilaga 3 

 

Bilaga 3 till kommunfullmäktiges protokoll 2013-06-10  § 6 

 

 

 

Svar på interpellation (2013:7) av Kaj Nordquist om översyn av hyresnivåerna och 

konsekvenserna för föreningslivet i Stockholm 

 

Kaj Nordquist ställer i en interpellation följande frågor till mig:  

 

1. Det är rimligt att staden tar tillbaka mer än det som vi ger i bidrag till en viktig 

föreningsverksamhet? 

 

2. Borgarrådet har övervägt att se över konsekvenserna och vidta lämpliga åtgärder mot 

bakgrund av de befintliga hyresnivåerna för föreningar finansierade med anslag från 

Stockholms stad.  

 

 

Som svar på interpellantens synpunkter angående hyresnivåerna och konsekvenserna för 

föreningslivet i Stockholm vill jag anföra följande: 

 

Tillgång till lokaler och mötesplatser är betydelsefullt för förenings- och kulturlivet i 

Stockholm. Det är också positivt för olika stadsdelar att bostadsbolagen upplåter lokaler till 

verksamheter och dessa tar också hänsyn till lokalens användning, t.ex. om kommersiell 

verksamhet bedrivs.  

 

Stadens bostadsbolag arbetar aktivt med att upplåta tomma lokaler för olika ändamål. Bolagen 

ska arbeta efter affärsmässiga principer, i enlighet med lagen om allmännyttiga 

bostadsaktiebolag. Att ha en ordning där vi låter våra hyresgäster i allmännyttan få stå för alla 

lokalkostnader skulle bli ohållbart i längden.  

 

Flera av Stockholms stads nämnder fördelar föreningsbidrag till olika typer av verksamhet 

som bedrivs. När det gäller lokalhyresavtal mellan bostadsbolagen och föreningar så tas i 

dagsläget ingen hänsyn till om föreningen får stöd från Stockholms Stad eller inte.  

 

 

Stockholm den 29 maj 2013. 

 

Joakim Larsson (M) 

Äldre- och ytterstadsborgarråd 

 


